
Rada Gminy Piaski 

Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr 24/2024 

 

24 Posiedzenie w dniu 11 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 11 marca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Dariusz Naskręt  

3. Hanna Powicka  

4 .Beata Tyrakowska  

5. Maria Wesołek  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Bernard Dorsz 

Wójt – Wiesław Glapka  

Sekretarz – Andrzej Konieczny  

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska  

 

Zaproszeni goście: 

Weronika Pazoła – samodzielny referent CUW 

 

Tematy posiedzenia:  

1. Dane systemu informacji oświatowej dotyczące liczby dzieci, nauczycieli, pracowników administracji i 

obsługi, informacje o aktywnych umowach nauczycieli, informacja o funduszu ukraińskim. 

2. Analiza opłat i zaległości za odpady komunalne za rok 2023. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Dane systemu informacji oświatowej dotyczące liczby dzieci, nauczycieli, pracowników 

administracji i obsługi, informacje o aktywnych umowach nauczycieli, informacja o funduszu ukraińskim. 

Weronika Pazoła przedstawiła dane dotyczące systemu informacji oświatowej dotyczące liczby dzieci, 

nauczycieli, pracowników administracji i obsługi, informacje o aktywnych umowach nauczycieli, informacja o 

funduszu ukraińskim. 

Weronika Pazoła poinformowała również o przeprowadzonej rekrutacji do przedszkoli w Piaskach. Mówiła, że 

wszystkie dzieci mają zapewnione miejsca.  

Informacje stanowią załączniki do protokołu.  

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag.  

 

Ad. 2. Analiza opłat i zaległości za odpady komunalne za rok 2023. 

Skarbnik Gminy omówiła analizę opłat i zaległości za odpady komunalne za rok 2023. 

Przeprowadzono dyskusję nad ściągalnością zaległości za odpady komunalne.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag.  

 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na zły stan chodnika na ul. Strzeleckiej od ul. Warszawskiej. Poprosiła o 

naprawę.  

Radna Beata Tyrakowska zapytała o możliwość naprawy drogi w Józefowie.  

Wójt odpowiedział, że na tą chwilę nie ma takiej możliwości ze względu na bardzo dużo zleconych zadań i zbyt 

małej ilości pracowników ZUK w Piaskach. 

Następnie przedyskutowano sprawy napraw dróg po sezonie zimowym.  

Wójt poinformował, że w tym roku stan dróg po zimie jest dużo gorszy niż w poprzednich latach ze względu na 

częste opady. Mówił o sytuacji budowy obwodnicy drogi krajowej nr 12, budowy kanalizacji sanitarnej w 

Strzelcach Wielkich, droga na Talarach, droga Bodzewo Huby, droga Taniecznica – Strzelce Wielkie. Poruszono 

temat dziury powstałej  na obwodnicy oraz  uszkodzonym rondzie w Drzęczewie.  

W dalszej części Wójt oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawili sprawy dotyczące rodziny z Szelejewa.  



Wójt poinformował, że mieszkaniec Szelejewa miał możliwość wykupu od Danko Hodowla Roślin w 

Szelejewie trzy pokojowego mieszkania z łazienką, w którym mógłby z rodziną od razu zamieszkać. Dziś zgłosił 

się do Kierownika GOPS w Piaskach i odmówił wykupu, podpisał również takie oświadczenie.  

W trakcie dyskusji podnoszono kwestie wysokich kosztów remontu spalonego mieszkania, braku środków  na 

remont, terminu realizacji.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej złożyła wszystkim obecnym podziękowania za współprace w VIII kadencji 

Rady Gminy, a przede wszystkim dobrej współpracy Komisji Rewizyjnej.  

  

 Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej 

1. Andrzejewska Grażyna - przewodnicząca komisji  ________________________________ 

2. Tyrakowska Beata – zastępca przewodniczącej komisji   ________________________________ 

3. Naskręt Dariusz – członek komisji    ________________________________ 

4. Powicka Hanna – członek Komisji    ________________________________ 

5. Wesołek Maria – członek Komisji    ________________________________ 

 

 

 
  

 

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


